

KENYATAAN TENDER



BAHAGIAN TEKNOLOGI MAKLUMAT
PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN PAHANG
KENYATAAN TAWARAN TENDER TERBUKA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang seperti di bawah bagi menyertai tender berikut:

Bil	No. / Tajuk Tender	Kod Bidang Pendaftaran	Tarikh, Masa Tutup dan Tempat Menghantar Dokumen Tender
1.	SUK.PHG.TNDR.01/2019 (BTM) TENDER KERJA-KERJA MENAIK TARAF INFRASTRUKTUR RANGKAIAN DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI BILIK SERVER PEJABAT DAERAH DAN TANAH (PDT) NEGERI PAHANG TAHUN 2019	210101 210102 210103 210105	Tarikh Tutup Tender: 21 Mei 2019 (Selasa) Masa : 12.00 tengah hari Tempat Hantar Dokumen Tender : Seksyen Pentadbiran, Bahagian Teknologi Maklumat, Pejabat Setiausaha Kerajaan Pahang, Aras Bawah, Blok C, Wisma Sri Pahang, Jalan Masjid, 25503 Kuantan.
Taklimat Tender adalah <u>DIWAJIBKAN</u> pada Tarikh: 30 April 2019 (Selasa) Masa: 10.00 pagi Tempat: Bilik Mesyuarat Pejabat Kewangan Negeri Pahang, Tingkat 6, Blok B, Wisma Sri Pahang, 25503 Kuantan. Kehadiran hanya terhad kepada dua (2) orang sahaja yang mana salah seorang adalah penama di dalam Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan. Sekiranya menghantar wakil, surat wakil dari syarikat WAJIB disertakan. Hanya petender yang hadir taklimat sahaja dibenarkan mengemukakan / menyertai tawaran tender ini.			

- Dokumen Tender dan keterangan lanjut boleh diperolehi pada waktu pejabat di **Seksyen Pentadbiran, Bahagian Teknologi Maklumat, Pejabat Setiausaha Kerajaan Pahang, Aras Bawah, Blok C, Wisma Sri Pahang, Jalan Masjid, 25503 Kuantan, Pahang** mulai **30 April 2019 (Selasa)** hingga **14 Mei 2019 (Selasa)** dengan dikenakan bayaran sebanyak **RM20.00** yang boleh dibuat secara Tunai/ Wang Pos/ Bank Deraf atas nama **SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI PAHANG**. Pembayaran hendaklah dibuat di **Bahagian Perumahan, Pejabat Setiausaha Kerajaan Pahang, Tingkat 1, Blok B, Wisma Sri Pahang, 25503 Kuantan, Pahang**. Sila kemukakan resit bayaran semasa mengambil dokumen tender.
- Petender dikehendaki membawa dan menunjukkan salinan asal dan salinan fotostat (tidak dikembalikan) Sijil Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan dan Sijil Pendaftaran Bumiputera semasa membeli dokumen tender. Dokumen tender yang telah dilengkapkan dan dilakri hendaklah dimasukkan ke dalam peti tender seperti alamat di atas seawal-lewatnya pada **21 Mei 2019 (Selasa) jam 12:00 tengah hari**.
- Pejabat Setiausaha Kerajaan Pahang** tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran tender. **Tawaran Tender yang lewat dikemukakan akan DITOLAK.**